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Από το υπ’ αριθ. 17/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 472/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση της αριθ. 15/2008 απόφασης της Κ.Ε.Π.Α. περί 
είσπραξης αποζημίωσης για παρεχόμενες υπηρεσίες 
(δίδακτρα, τέλη στάθμευσης, παραχώρηση χώρων 
κ.λ.π.). 

 
       Σήμερα 15 Σεπτεμβρίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 15-9-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
ύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  26 μέλη. 
          Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Μ. Σουμελίδης Ε. Σοφιανίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος   Ι. Καπετανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου   Σ. Κρομμύδας 
4. Γ.  Μιχαηλίδης    
5. Π. Παυλίδης   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Πιτούλιας 
9. Α. Δελαβερίδης   Γ. Μανακούλης 

10. Α.  Τσιάρας   Β. Ρήσσου 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Ι. Ταρασίδης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης   Απών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Μ. Τρανίδης   Κ. Καπανίδης 
15. Α. Παπαστεργίου  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Τρανίδης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Ακριβόπουλος 
και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης,. Χ. Γεωργιάδης, Β. 
Γιαννουλάκης, Ι. Καλαϊτζίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 471/2008 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Γ. Ορφανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 472/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Β. Γιαννουλάκης. 

16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Σ. Παναγιωτίδης 
21. Ι. Ακριβόπουλος 
22. Μ. Σακαλής 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 473/2008 απόφασης προσήλθε ο 

κ. Γ. Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Σ. 
Παναγιωτίδης, Ι. Ακριβόπουλος. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 474/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Ι. Ακριβόπουλος και αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 475/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Β. Γιαννουλάκης και αποχώρησε η κα Μ. Τσιαμήτρου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 476/2008 απόφασης προσήλθε η 
κα Μ. Τσιαμήτρου και αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 487/2008 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 498/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 

23. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
24. Ε. Γουναράς 
25. Ι. Καλαϊτζίδης 
26. Γ. Ορφανίδης 

 



 
  
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στη Δήμαρχο, η οποία εξέθεσε στο 
σώμα τα εξής: 

Δήμαρχος: Αυτό το έκτακτο θέμα έχει να κάνει με την απόφαση που ελήφθη 
εδώ, αργά το βράδυ σε προηγούμενο δημοτικό συμβούλιο περί έγκρισης της αριθ. 
15/2008 απόφασης της Κ.Ε.Π.Α. για είσπραξη αποζημίωσης για παρεχόμενες 
υπηρεσίες (δίδακτρα, τέλη στάθμευσης, παραχώρηση χώρων κ.λ.π.)., όπου 
χρειαζόταν απόλυτη πλειοψηφία και μετά την έκδοση της απόφασης διαπιστώθηκε 
ότι αυτή δεν υπήρχε. Γι’ αυτό επανέρχεται το ζήτημα και παρακαλώ κε Πρόεδρε να 
συζητηθεί ξανά και να παρθεί απόφαση βέβαια με τη δέουσα πλειοψηφία. 

Πρόεδρος: Σε τι συνίσταται το επείγον; 
Δήμαρχος: Γιατί υπάρχει μία διαδικασία εν εξελίξει στη συγκεκριμένη δημ. 

επιχείρηση, η οποία παρεμποδίζεται από τη μη λήψη απόφασης. 
Ακριβόπουλος: Αυτό πότε προέκυψε; 
Δήμαρχος: Αυτό προέκυψε την Παρασκευή και το ανακάλυψε ο κ. 

Ταρατσίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της Δημάρχου για συζήτηση και 
λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Σ. Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Κ. Συμεωνίδης, Μ. Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. 
Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. Γουναράς. 

Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 
παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το 
από 12-9-2008 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή  Δημάρχου Γ.Μιχαηλίδη,   που 
έχει ως εξής: 

Με την αριθ. 428/08 απόφασή του το Δημοτικό Συμβούλιο ενέκρινε την αριθ. 
15/2008 απόφαση της Κ.Ε.Π.Α. περί είσπραξης αποζημίωσης για παρεχόμενες 
υπηρεσίες (δίδακτρα, τέλη στάθμευσης, παραχώρηση χώρων κ.λ.π.) 

Με τις διατάξεις της παρ. 3 του άρθρου 259 του ν. 3463/06 (Κ.Δ.Κ.) 
προβλέπεται ότι: «…3. Εφόσον η δραστηριότητα της επιχείρησης συνδέεται με την 
παροχή υπηρεσιών, είναι δυνατή, με απόφαση του διοικητικού συμβουλίου αυτής, η 
είσπραξη εύλογης αποζημίωσης από τους αποδέκτες αυτών για κάλυψη μέρους του 
κόστους των προσφερόμενων υπηρεσιών. Η σχετική απόφαση υπόκειται στην 
προηγούμενη έγκριση του δημοτικού συμβουλίου που λαμβάνεται, με την απόλυτη 
πλειοψηφία του συνόλου των μελών του….». 

Στην πιο πάνω απόφαση εκ των υστέρων διαπιστώθηκε ότι δεν έχουν τηρηθεί 
οι διατάξεις της παρ. 3 του άρθρου 259 του ν. 3463/06 (Κ.Δ.Κ.) (το αποτέλεσμα της 
ψηφοφορίας της απόφασης ήταν 12-7-1 ψήφοι). 

Υστερα από τα ανωτέρω επανυποβάλλουμε το θέμα και παρακαλείται το 
Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει την με αριθ. 15/08 απόφαση της Κοινωφελούς 
Επιχείρησης Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Αυτό το έκτακτο θέμα έχει να κάνει με την απόφαση που ελήφθη 

εδώ, αργά το βράδυ σε προηγούμενο δημοτικό συμβούλιο περί έγκρισης της αριθ. 
15/2008 απόφασης της Κ.Ε.Π.Α. για είσπραξη αποζημίωσης για παρεχόμενες 
υπηρεσίες (δίδακτρα, τέλη στάθμευσης, παραχώρηση χώρων κ.λ.π.)., όπου 



χρειαζόταν απόλυτη πλειοψηφία και μετά την έκδοση της απόφασης διαπιστώθηκε 
ότι αυτή δεν υπήρχε. Γι’ αυτό επανέρχεται το ζήτημα και παρακαλώ κε Πρόεδρε να 
συζητηθεί ξανά και να παρθεί απόφαση βέβαια με τη δέουσα πλειοψηφία. 

Πρόεδρος: Σε τι συνίσταται το επείγον; 
Δήμαρχος: Γιατί υπάρχει μία διαδικασία εν εξελίξει στη συγκεκριμένη δημ. 

επιχείρηση, η οποία παρεμποδίζεται από τη μη λήψη απόφασης. 
Ακριβόπουλος: Αυτό πότε προέκυψε; 
Δήμαρχος: Αυτό προέκυψε την Παρασκευή και το ανακάλυψε ο κ. 

Ταρατσίδης. 
Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της Δημάρχου; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 

Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Σ. Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Κ. Συμεωνίδης, Μ. Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. 
Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. Γουναράς. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της Δημάρχου για έγκριση της 
αριθ. 15/2008 απόφασης της Κ.Ε.Π.Α.; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι:  
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Σ. Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Κ. Συμεωνίδης, Μ. Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. 
Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. Γουναράς. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 12-9-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την αριθ. 428/2008 απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε η αριθ. 15/2008 
απόφαση της Κ.Ε.Π.Α. ωστόσο εκ των υστέρων διαπιστώθηκε ότι δεν έχουν τηρηθεί 
οι διατάξεις της παρ. 3 του άρθρου 259 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) μιας και το 
αποτέλεσμα της ψηφοφορίας της εν λόγω απόφασης περί έγκρισης ή μη της 
παραπάνω απόφασης της Κ.Ε.Π.Α. ήταν δώδεκα (12) ψήφοι υπέρ, επτά (7) ψήφοι 
κατά και 1 λευκή ψήφος επί του συνολικού αριθμού (27) δημοτικών συμβούλων. 
3.- Την υπ’ αριθ. 15/2008 απόφαση του δ/κού συμβουλίου της Κ.Ε.Π.Α.. 
4.- Τις απόψεις και προτάσεις των δημ. συμβούλων, όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη 
συζήτηση του παρόντος θέματος. 
5.- Το αποτέλεσμα των ψηφοφοριών. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 95 & 259 (παρ. 3) του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.).  
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Εγκρίνει την αριθ. 15/2008 απόφαση της Κοινωφελούς Επιχείρησης 
Πολλαπλής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου Βέροιας, περί είσπραξης αποζημίωσης για 
παρεχόμενες από αυτήν υπηρεσίες (δίδακτρα, τέλη στάθμευσης, παραχώρηση χώρων 
κ.λ.π.). 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  472 / 2008 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Ι. Ακριβόπουλος 
 Ν. Μωυσιάδης Ε. Σοφιανίδης 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Σακαλής 
 Α.  Τσιάρας Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος Ε. Γουναράς 
 Ν. Μαυροκεφαλίδης Ι. Καλαϊτζίδης 
 Κ. Συμεωνίδης Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

     
     
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΠΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΩΝ 
  

     
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  19/9/2008 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 


